

ISSN 1560-9529 (PRINT)
ISSN 2411-3026 (ONLINE)

ЭПИДЕМИОЛОГИЯ И ИНФЕКЦИОННЫЕ БОЛЕЗНИ

Том 27 Выпуск 6

Epidemiology and Infectious Diseases

Volume 27 Issue 6

2022




ECO • VECTOR

<https://rjeid.com>



СОДЕРЖАНИЕ

ОРИГИНАЛЬНЫЕ ИССЛЕДОВАНИЯ

 М.Г. Авдеева, Д.Ю. Мошкова, Л.П. Блажняя, Е.В. Козырева

Ферменты лимфоцитов как показатель активности иммунного ответа при иксодовом клещевом боррелиозе 315

И.К. Минуллин, Ж.Г. Еремеева, Е.В. Богданова, И.Р. Искандаров, Э.И. Сафина

Оценка гуморального иммунитета к SARS-CoV-2 у работников медицинских организаций в Республике Татарстан 327

В.А. Минаева, А.А. Голубкова

Вакцинация против туберкулёза детей раннего возраста во время пандемии COVID-19: современные практики 333

ЛЕКЦИИ


 В.В. Никифоров

Ботулинический нейротоксин — и яд, и лекарство: ботулинотерапия и ятрогенный ботулизм 341

КЛИНИЧЕСКИЕ СЛУЧАИ

 И.В. Николаева, Ф.С. Гилмуллина, А.Ю. Казанцев, Б.Ш. Фаткуллин

Случай пищевого ботулизма типа F 360

 — в открытом доступе на сайте журнала

CONTENTS

ORIGINAL STUDY ARTICLES



Marina G. Avdeeva, Darya Y. Moshkova, Lyudmila P. Blazhnyaya, Elena V. Kozyreva

Lymphocyte enzymes as an indicator of immune response activity in ixodid tick-borne borreliosis..... 315

Iskander K. Minullin, Zhanna G. Ereemeeva, Elena V. Bogdanova, Ildar R. Iskandarov, Elvira I. Safina

Assessment of humoral immunity to SARS-CoV-2 among employees of medical organizations in the Republic of Tatarstan 327

Viktoria A. Minaeva, Alla A. Golubkova

Tuberculosis vaccination of young children during the COVID-19 pandemic: modern practices..... 333

LECTURES



Vladimir V. Nikiforov

Botulinum neurotoxin is both poison and medicine: botulinum therapy and iatrogenic botulism..... 341

CASE REPORTS



Irina V. Nikolaeva, Fayruza S. Gilmullina, Aleksander Yu. Kazancev, Bulat Sh. Fatkullin

The case of food botulism F..... 360



Open Access online